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Besluitenlijst Gemeenteraad 
 
 
Datum 15-4-2025 
Tijd 19:30 - 21:15 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter A.J.M.H. van de Ven 
Griffier I.A.C. de Groot 
Aanwezigen A.C.J. van Dongen, J.C.F.M. van Dommelen, D.H.J.M. Geysen, J.P.M. Heesters, 

C.G.W.P. van der Heijden, N.C.M. Huijbregts, A.F.M. Kapteijns, D. Kors, E.A.M.C. 
van Laarhoven, M.J.P. Lauwers, J.M.T. Lavrijsen, M. Maas, K.J. Oldenbroek, N.E.J. 
Timmermans 

College M.P.M. Maas (wethouder), P.J.M. van de Noort (wethouder), F.P.M. Rombouts 
(wethouder) 

Afwezigen P.J.A.J. van Gool 
   
  
 
 

Besluitvormende raad 
 

1 
 

Opening en loting volgnummers ten behoeve van spreek- en stemvolgorde 
De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet iedereen welkom. 
 
De voorzitter staat stil bij het overlijden van oud-raadslid en fractievoorzitter van de 
VVD Ben Goutsmits. 
 
De primus bij hoofdelijke stemming is dhr. Huijbregts, daarmee is de sprekersvolgorde 
SW, CDA, PvdA, D66, VVD.  
 

2 
 

Vaststellen agenda vergadering d.d. 15 april 2025 
Dhr. Huijbregts kondigt een motie vreemd aan de orde van de dag aan getiteld 
Verkeerssituatie Lensheuvel. De motie wordt toegevoegd aan de agenda als 
agendapunt 8.  
 
Dhr. Kapteijns kondigt een motie vreemd aan de orde van de dag aan getiteld 
Teleurstelling en Kritische Reactie op Besluitvorming Gemeente Eersel inzake 
Ontwikkelstrategie de Kempen. De motie wordt toegevoegd aan de agenda als 
agendapunt 9.  
 
Op verzoek van dhr. Oldenbroek wordt een extra vraag toegevoegd aan de 
vragenronde voor raadsleden over de raadsinformatienota inzake de milieustraat.  
 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.  
 

3 
 

Inventarisatie spreekrecht burgers (voor onderwerpen die niet besproken zijn in 
een commissie) 
Er hebben zich geen sprekers gemeld. 
 

4 
 

Vaststelling concept besluiten- en afsprakenlijst raadsvergadering op 11 maart 
2025 
De raad besluit unaniem de besluitenlijst van d.d. 11 maart 2025 vaststellen. 
 

5 
 

Ingekomen stukken en mededelingen 
De raad besluit unaniem de lijst met ingekomen stukken vast te stellen. 
 

6 
 

Raadsvoorstellen hamerstukken 
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6.a 
 

Vaststellen Reglement van orde van de raad van Reusel-De Mierden over de 
vergaderingen en werkzaamheden van de raad 2025 
 
De raad besluit unaniem: 
1. Het Reglement van orde van de raad van Reusel-De Mierden over de vergaderingen 
en werkzaamheden van de raad 2025 en de bijbehorende toelichting vast te stellen 
2. Het Reglement van orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de 
raad 2015 in te trekken 
 

6.b 
 

Verordening fysieke leefomgeving Reusel-De Mierden 2025, 1e wijziging vast te 
stellen 
 
De raad besluit unaniem: 
1. De tekst van de ‘Verordening Fysieke Leefomgeving Reusel-De Mierden 2025’ op de 
onderwerpen straatnaamgeving en huisnummering te vereenvoudigen;  
En hiervoor:  
2. De door de VNG gewijzigde modelverordening over te nemen en op te nemen in de 
‘Verordening fysieke leefomgeving Reusel-De Mierden 2025’;  
3. De ‘Verordening fysieke leefomgeving Reusel-De Mierden 2025, 1e wijziging’ vast te 
stellen. 
 

7 
 

Raadsvoorstellen bespreekstukken 
 

7.a 
 

Verlenging inzet Backbone Academy 
Amendement – Verlenging inzet Backbone Academy 
Ingediend door: VVD 
 
Het amendement is unaniem aangenomen. 
 
Tekst amendement: 
beslispunt 4: 
Een budget vrij te maken van € 56.757 exclusief BTW binnen de begroting van openbare orde 
en veiligheid voor de periode van 01 juni 2025 tot en met 31 december 2026 (uitgesplitst voor 
2025: € 20.910,- en voor 2026: € 35.847,-).  
 
Te wijzigen in: 
Een budget vrij te maken van € 20.910, exclusief BTW, binnen de begroting van openbare 
orde en veiligheid voor de periode van 01 juni 2025 tot en met 31 december 2025 en het 
budget voor 2026, ad € 35.847, aan te houden in het kader van “Spoor 2”.  
 

 
De raad besluit, na het aannemen van het amendement Verlenging inzet Backbone 
Academy, unaniem: 
1. De jeugdoverlast in de gemeente terug te dringen door de inzet van een 
specialistische preventieaanpak gericht op kwetsbare jongeren. 
En hiervoor: 
2. Een contract aan te gaan met Backbone Academy voor de periode van 01 juni 2025 
tot en met 31 december 2026; 
3. Een contract met Backbone aan te gaan op basis van 8 uur per week; 
4. Een budget vrij te maken van € 20.910, exclusief BTW, binnen de begroting van 
openbare orde en veiligheid voor de periode van 01 juni 2025 tot en met 31 december 
2025 en het budget voor 2026, ad € 35.847, aan te houden in het kader van “Spoor 2”. 
 

8 Motie vreemd - Verkeerssituatie Lensheuvel 
Motie – Verkeerssituatie Lensheuvel 
Ingediend door: SW 
 
De motie is unaniem aangenomen. 
 
Tekst motie: 
Verzoekt het College om: 
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▪ Onverwijld te onderzoeken welke fysieke maatregelen genomen kunnen worden om het 
zwaar vracht- en landbouwverkeer te weren uit de Lensheuvel; 

▪ Haar overwegingen hierbij actief en tijdig te delen met de gemeenteraad; en 
▪ Treffende en passende fysieke maatregelen te nemen om het zwaar vracht- en 

landbouwverkeer te weren uit de Lensheuvel op basis van het bovenstaande onderzoek; 
 

 
 

9 Motie vreemd - Teleurstelling en Kritische Reactie op Besluitvorming Gemeente 
Eersel inzake Ontwikkelstrategie de Kempen 

Motie – Teleurstelling en Kritische Reactie op Besluitvorming Gemeente Eersel inzake 
Ontwikkelstrategie de Kempen 
Ingediend door: D66, SW, CDA, VVD, PvdA 
 
De motie is unaniem aangenomen. 
 
Tekst motie: 
spreekt uit: 
▪ dat de gemeente Reusel-De Mierden na een intensief bestuurlijk- en participatietraject 

met zeer grote teleurstelling kennisneemt van de besluitvorming van Eersel; 
▪ dat dit besluit de gezamenlijke ambities voor een duurzame en economisch sterke regio 

ondermijnt; 
 
roept het college op: 
▪ zich bij het vervolgproces krachtig en kritisch uit te spreken richting Eersel; 
▪ om in de overleggen binnen de Metropoolregio Eindhoven, de provincie Noord-Brabant 

en de samenwerking Kempengemeenten ondubbelzinnig en op alle drie de genoemde 
punten (woningbouw, bedrijventerreinen en mobiliteit) met grote zorg en kritiek te 
reageren op het besluit van Eersel; 

▪ en de raad actief te informeren over de uitkomst van deze gesprekken en het 
vervolgproces. 

 
 
 

10 
 

Vragenronde voor raadsleden (aan het college) 
▪ Dhr. Geysen: Op 3 december 2024 zegde wethouder van de Noort toe om in Q1 

van 2025 bij de raad terug te komen met een totaalplaatje over de 
energievoorziening van de Kei en de situatie met betrekking tot de btw-teruggave. 
Q1 is inmiddels voorbij. De raad heeft op 15 april een raadsinformatienota 
ontvangen, maar hier stond weinig in over de btw. Wat is de status hiervan?  
 
Wethouder van de Noort geeft aan dat er contact is geweest met de 
belastingdienst. Er is op 15 april 2025 een brief uitgegaan naar de belastingdienst 
met daarin de oproep om de belofte van btw-teruggave in te wisselen. Het college 
wacht nu op de beantwoording van deze brief.  

 
▪ Dhr. Oldenbroek: Zou college in overweging willen nemen om bij Hoeven II de 

milieustraat in te passen?  
 
Wethouder van de Noort reageert dat het college Hoeven II niet in beeld heeft voor 
de milieustraat. Er wordt een andere geschikte locatie voor de milieustraat gezocht. 

 
11 
 

Actieve informatieverstrekking door het college 
Wethouder Maas informeert de raad over de situatie met Optisport. Op 2 april heeft 
een keuring plaatsgevonden en is de gebrekenlijst meegenomen ter controle. Het 
keuringsrapport wordt een dezer dagen verwacht. Half juni vinden gesprekken plaats 
met de binnensportverenigingen. De fractiespecialisten zijn op 7 april bijgepraat, voor 
het zomerreces wordt er nog een bijpraatsessie georganiseerd. De wethouder geeft 
aan de situatie nauw in de gaten te houden.  
 
Wethouder Maas zegt toe de gebrekenlijst met de gemeenteraad te delen.  
 
 



 

25.07507  4 
  

12 
 

Mededelingen van vertegenwoordigers in (regionale) instellingen 
Dhr. Geysen deelt mede dat de Klankbordgroep van de Rekenkamercommissie heeft 
vergaderd. In deze vergadering zijn de jaarstukken van 2024 besproken. Hierin zat een 
klein boekingsfoutje. Een post van 2025 is op 2024 geboekt, waardoor het lijkt alsof het 
budget is overschreden. Dit is echter niet het geval, alles verloopt keurig.  
 

13 
 

Rondvraag (aan de raad) 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  
 

14 
 

Sluiting 

 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad van 27 mei 2025, 
                                         
De raad voornoemd,  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

de griffier, 
 
 
{{esl:Signer1:signature:size(200,50)}} 

 
 
 
 
 
{{*esl:Signer1:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer1:list:options("I.A.C. de Groot","M. van Rooij"), size(200,20)}} 
 

 
 
 

de voorzitter, 
 
 
{{esl:Signer2:signature:size(200,50)}} 

 
{{*esl:Signer2:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer2:list:options("A.J.M.H. van de Ven","E.A.M.C. van Laarhoven"), size(200,20)}}   
 
 

 


